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ZÁPISNICA 

z 24. zasadnutia Školskej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 03. 10. 2013 

 

   

PROGRAM  ROKOVANIA: 

 

 
1. Otvorenie 

2. Informácia o realizácii projektu EHMK 

3. Vyhodnotenie úsporných opatrení v objektoch škôl a školských zariadení v pôsobnosti 

Košického samosprávneho kraja 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

 

K bodu č. 1 
  

Výjazdové rokovanie školskej komisie  sa začalo neformálne  v priestoroch SOŠ 

technickej, Partizánska 1, prezentáciou centra odborného vzdelávania(COV) a prehliadkou 

technického vybavenia priestorov školy,  kde odborné vzdelávanie prebieha.  

Následne sa členovia komisie premiestnili na SOŠ obchodu a sluţieb, Školská 4. 

Riaditeľ školy formou prezentácie  predstavil činnosť COV pri škole, ktoré je zamerané na 

gastronómiu.  Po ukončení prezentácia  pokračovala komisia v pracovnom rokovani.  

Posledné pracovné rokovanie otvoril a viedol predseda školskej komisie V. Záhorčák. 

Privítal zástupcov odboru školstva a konštatoval, ţe počtom prítomných členov sedem je 

komisia neuznášania schopná.   

Navrhol doplniť program rokovania o informáciu o výsledku preverenia podnetov na 

OA, Polárna 1, Košice  a SOŠ drevárskej, Filínskeho 7, Spišská Nová Ves. 

Prítomní členovia hlasovaním schválili doplnený program rokovania.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 



K bodu č. 2 

 V predloţenej správe bolo  zhodnotenie aktivít, ktorými sa KSK podieľal na projekte 

EHMK – Košice 2013. Boli to investičné projekty Ostrovy kultúry a program Terra incognita 

na podporu kultúrno - poznávacieho turizmu.  

 Členovia komisie pozitívne hodnotili hlavne tie  aktivity, na ktorých sa aj osobne 

zúčastnili v rámci programu Terra incognita. Zároveň vyjadrili plnú podporu podobným  

podujatiam, ktoré by aj do budúcnosti pomohli spropagovať regióny v Košickom kraji. 

 Ing. Š Kandráč informoval komisiu o tom, ţe dňa 18.9.2013 sa v Pribeníku uskutočnil    

5. ročníku akcie Mosty bez bariér, na ktorom sa zúčastnilo cca 3 000 ţiakov stredných 

a základných škôl. 

Prítomní členovia komisie predloţený materiál prerokovali a odporúčajú 

zastupiteľstvu prerokovať a zobrať na vedomie informáciu o realizácii projektu EHMK. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

 

 

K bodu č. 3 

 

 Vedúci odboru školstva Ing. Š. Kandráč informoval prítomných členov komisie 

o vyhodnotení úsporných opatrení v objektoch škôl a škol. zariadení po uzavretí komplexnej 

zmluvy so spoločnosťou Dalkia Komfort, a.s.  Spoločnosť sa zaviazala odplatne zabezpečiť 

efektívnosť a hospodárnosť pri pouţití tepelnej energie formou komplexnej rekonštrukcie, 

modernizáciou a údrţbou  tepelno – technických zariadení. 

 Porovnaním spotreby tepla za porovnateľné obdobie roku 2009 a 2013 došlo 

k priemernému zníţeniu spotreby plynu 268 156 kWh, čo je 1,56% z celkovej spotreby. 

Výsledným efektom je zníţenie spotreby energií o 602 782 kWh, ďalším faktorom je zníţenie 

odmeny  z 5,4 mil. Eur/ročne na 4,9 mil. Eur/ročne pre poskytovateľa.  

 Prítomní členovia komisie zobrali informáciu na vedomie. 

 

K bodu č. 4 

 

 K doplnenému bodu rokovania Ing. Š. Kandráč uviedol, ţe v nadväznosti na 

opakované sťaţnosti Mgr. O. Ţarnaya a Ing. R. Pomikalu   boli predsedom KSK vymenované 

kontrolne skupiny zo zamestnancov Úradu KSK na preverenie  podnetov na OA Polárna 1, 

Košice a SPOŠ drevárskej, Filinského 7, Spišská Nová Ves. 

  Kontrolná skupina na OA, Polárna 1, Košice  overila  proces verejného obstarávania, 

oprávnenosť pouţitia verejných prostriedkov a dodrţiavanie  rozpočtovej klasifikácie 

a správnosť účtovníctva. 

V druhom prípade predmetom kontroly bolo overenie dodrţiavania zákona č. 9/2010 

Z. z. o sťaţnostiach v platnom znení a smernice KSK č. 2/2010 o vybavovaní sťaţností na 

Úrade KSK. Na základe vykonanej kontroly podnetov vo veci výberového konania na 

vymenovanie riaditeľa SOŠ, Filinského 7, Spišská Nová Ves bolo zistené, ţe nedošlo 

k porušeniu ustanovení citovaného zákona a  internej smernice KSK č. 2/2010 o vybavovaní 

sťaţností na ÚKSK. 

 

 



Hlasovanie: 

Prítomní: 7 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

 

Prítomní členovia komisie prerokovali predloţený materiál a odporúčajú 

zastupiteľstvu prerokovať a zobrať na vedomie informáciu o výsledku preverenia podnetov na 

OA, Polárna 1, Košice  a SOŠ drevárskej, Filínskeho 7, Spišská Nová Ves. 

 

 

K bodu č. 5 

 Pán predseda komisie zhodnotil činnosť komisie za celé volebné obdobie z hľadiska 

účastí členov komisie  na zasadnutiach a tieţ z hľadiska obsahu a tém, ktoré boli predmetom 

jednotlivých rokovaní. Poďakoval sa všetkým za spoluprácu a odovzdal ďakovné listy 

predsedu KSK členom komisie – neposlancom.  

 

K bodu č.6  

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu predseda komisie V. Záhorčák  zasadnutie 

komisie ukončil. 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Štefan Kandráč 

tajomník komisie 

...................................................... 

Viliam Záhorčák 

predseda komisie 

 


